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Reden om onderwerp op agenda te plaatsen: 
 
 
Bij veel mensen in Lansingerland is er onrust ontstaan door de grote hoeveelheid bomen die in de 
komende tijd met grote snelheid gekapt dreigen te worden. Tineke van der Knaap en anderen 
hebben daarover in de Heraut ingezonden brieven geplaatst. Hier zijn tientallen reacties op 
gekomen, ook een petitie is vele malen getekend en de Facebookgroep ‘Stop de bomenkap 
Lansingerland’ heeft bij het schrijven van dit stuk al 151 leden. 
Ook in de landelijke media is aandacht voor de landelijke trend om meer bomen te kappen. In een 
enquête onder de lezers van de Telegraaf gaf 93% aan dat zij het eens waren met de stelling “Kappen 
met bomen kappen” en 86% met de stelling “De overheid moet ingrijpen voor een duurzamer 
natuurbeleid”. Ook het televisieprogramma de Monitor vroeg hier aandacht voor. 
Natuurorganiaties (WNF, natuurmonumenten en 60 andere organisaties) vragen om een verbod op het 
kappen van grote delen van bos zodat de habitat van dieren in stand blijft. In Bleiswijk lijkt de 
invloed van het verlies van habitats al zichtbaar. Een voorbeeld hiervan zijn de vossen die sinds dit 
jaar regelmatig overdag in woonwijken tegen de A12 (en dus ver van de Rottemeren) worden gezien 
in tuinen. Vossen staan bovenaan de voedselketen en zullen pas gaan verplaatsen als zij geen 
rustplaats of te weinig voedsel kunnen vinden. Dit duidt erop dat ook de rest van de keten minder 
breed is dan hij is geweest. 
De tuinbouw-ondernemers en de bewoners van de Wilgenlei maken zich zorgen voor de gevolgen van 
het kappen van bomen aan de Merenweg en langs de limiettocht. Deze hoge bomen zijn voor de 
glastuinbouw gelegen aan de Wilgenlei een windbreker bij harde wind en storm. Zij uiten hun zorg 
voor veiligheid van werknemers en kassen. 
De onvrede heeft al op verschillende plaatsen ervoor gezorgd dat het beleid is aangepast:  
Natuurmonumenten gaat met de achterban in gesprek over het eigen kapbeleid en stelt daarom de 
komende periode het kappen van bomen uit. Maar ook Staatsbosbeheer stopt met het op grote schaal 
kappen van bospercelen in de Achterhoek. ,,Een hectare bos kappen was een paar jaar terug nog 
geen enkel probleem. We weten nu beter.’’ Wordt daar gemeld.  
Dat door de essentaksterfte een groot aantal bomen al moeten worden gekapt om de veiligheid te 
garanderen lijkt helaas vast te staan. De wijze waarop en waaraan de meeste aandacht gegeven 
dient te worden is aan het bestuur van het recreatieschap en de gemeente. 
 

Te bespreken in commissie: 
- Delen de fracties de zorgen die door meerdere inwoners zijn geuit over de grote hoeveelheid 

te kappen bomen en de gevolgen daarvan voor Flora, fauna en recreanten? 
- In de petitie wordt gevraagd om te stoppen met kappen van alle bomen, hoe kijken de 

fracties daar naar? 
- Is het tijdelijk stoppen van kappen (met uitzondering van noodkap en de aanleg van A16) in 

het Rottemerengebied om daarmee de flora en fauna een rustpauze te geven en de plannen 
in overleg met een ecoloog te kunnen aanpassen wenselijk? 

- Zou de kap van bomen mogen worden vertraagd als hierdoor de flora, fauna en recreanten 
ook in de periode van het kappen minder schade ondervinden ook als dit betekent dat er 
vaker een noodkap zal moeten plaatsvinden om de veiligheid te garanderen? 

 

Ondertekening en naam, 
 
Menno Duk, GroenLinks                            Valmir Xhemaili, PvdA 
 
 

 


